

2. The Bachelor's Degree Program of Extension Education

Identity	Item	Teachers College	College of Humanities and Arts	College of Management	College of Agriculture	College of Science and Engineering	College of Life Sciences	College of Veterinary Medicine
Local Student	Tuition and Fees	1,200						
	Credit Fees	1,310 per credit						
	Total	$1,200 + 1,310 * \text{the number of credits}$						

三、日間學制碩士班^{註3}

身分別	項目	師範 學院 ^{註2}	人文藝術 學院 ^{註2}	管理 學院 ^{註2}	農學院	理工學院	生命 科學院	獸醫學院
本國生	學雜費 基數	10,406	10,849	10,849	11,734	12,177	12,177	11,734
	學分費	1,494/學分						
	合計	各學院學雜費基數收費標準+1494*學分數						
外國生	學雜費 基數	41,624	43,396	43,396	46,936	48,708	48,708	46,936
	學分費	1,494/學分						
	合計	各學院學雜費基數收費標準+1494*學分數						

3. Full-Time Master's Degree Program³

Identity	Item	Teachers College ²	College of Humanities and Arts ²	College of Management ²	College of Agriculture	College of Science and Engineering	College of Life Sciences	College of Veterinary Medicine
Local Students	Tuition and Fees	10,406	10,849	10,849	11,734	12,177	12,177	11,734
	Credit Fees	1,494 per credit						
	Total	Basic tuition and fees for each college +1,494* the credits being taken						
International Students	Tuition and Fees	41,624	43,396	43,396	46,936	48,708	48,708	46,936
	Credit Fees	1,494 per credit						
	Total	Basic tuition and fees for each college +1,494* the credits being taken						

四、碩士在職專班

身分別	項目	師範學院	人文藝術學院	管理學院	農學院	理工學院	生命科學院	獸醫學院
本國生	學雜費 基數	10,000						
	學分費	(1)教育系 3,000/學分 (2)幼教系、 輔諮系 3,200/學分 (3)體育系 3,500/學分	(1)中文系 2,500/學分 (2)外語系 3,000/學分	6,500/學分	3,000/學分	3,000/學分	3,000/學分	3,000/學分
	合計	10,000+ 各所標準* 學分數	10,000+ 2,500* 學分數	10,000+ 6,500* 學分數	10,000+ 3,000* 學分數	10,000+ 3,000* 學分數	10,000+ 3,000* 學分數	10,000+ 3,000* 學分數

4. Master's Degree Program for Working Professionals

Identity	Item	Teachers College	College of Humanities and Arts	College of Management	College of Agriculture	College of Science and Engineering	College of Life Sciences	College of Veterinary Medicine
Local Students	Tuition and Fee Base	10,000						
	Credit Fees	(1) Department of Education, 3,000 per credit (2) Department of Early Childhood Education, and Department of Counseling 3,200 per credit (3) Department of Physical Education, Health & Recreation 3,500 per credit	(1)Department of Early Childhood Education, 2,500 per credit (2) Department of Foreign Languages, 3,000 per credit	6,500 per credit	3,000 per credit	3,000 per credit	3,000 per credit	3,000 per credit

	Total	10,000+ standard fee in each department * the credits being taken	10,000+ 2,500 * the credits being taken	10,000+ 6,500 * the credits being taken	10,000+ 3,000 * the credits being taken	10,000+ 3,000 * the credits being taken	10,000+ 3,000 * the credits being taken	10,000+ 3,000 * the credits being taken
--	-------	--	--	--	--	--	--	--

五、博士班

身分別	項目	師範學院	人文藝術 學院	管理學院	農學院	理工學院	生命科學院	獸醫 學院
本國生	學雜費 基數	10,406	10,849	10,849	11,734	12,177	12,177	11,734
	學分費	1,494/學分						
	合計	各學院學雜費基數收費標準+1494*學分數						
外國生	學雜費 基數	41,624	43,396	43,396	46,936	48,708	48,708	46,936
	學分費	1,494/學分						
	合計	各學院學雜費基數收費標準+1494*學分數						

5. Doctoral Degree Program

Identity	Item	Teachers College	College of Humanities and Arts	College of Management	College of Agriculture	College of Science and Engineering	College of Life Sciences	College of Veterinary Medicine
Local Students	Tuition and Fees	10,406	10,849	10,849	11,734	12,177	12,177	11,734
	Credit Fees	1,494 per credit						
	Total	Basic tuition and fees for each college +1,494* the credits being taken						
International Students	Tuition and Fees	41,624	43,396	43,396	46,936	48,708	48,708	46,936
	Credit Fees	1,494 per credit						
	Total	Basic tuition and fees for each college +1,494* the credits being taken						

六、其他各項費用收費標準

項目	收費標準	備註
電腦及網路使用費	依據本校電腦及網路使用費收費要點，凡修習學位之在學生每學期註冊時須繳交 350 元整。	https://www.ncyu.edu.tw/ncyu/Subject/Detail/388?nodeId=66
代收學生團體保險費	全體學生均須繳納。	相關規定請洽衛生保健組 https://www.ncyu.edu.tw/heal/
語言輔導檢測費	依據本校語言輔導檢測費收費要點，108	https://www.ncyu.edu.tw/lgc/Ser

	學年度入學新生開始，凡本校學生修習日間學制大學英文必修課程：「英文溝通訓練(一)」、「英文溝通訓練(二)」者。每門課程須繳交語言輔導檢測費500元	verFile/Get/f5aadcf7-6238-4685-a997-596d81665646?nodeId=1960&Id=19890
論文指導費 ^{註4}	日間學制： (1)博士班 107 學年度(含)入學：18,000 元，於三年級每學期各收 9,000 元論文指導費共計 18,000 元。 (2)碩士班 107 學年度(含)入學：9,000 元，於二年級每學期各收 4,500 元論文指導費共計 9,000 元。 (3)碩士學位課程先修生 107 學年度(含)入學：9,000 元，於一年級每學期各收 4,500 元論文指導費共計 9,000 元(收費當學期休學者於復學時繳交)。	經本校 106 學年度第 2 學期第 3 次校務會議決議通過： https://website.ncyu.edu.tw/secretary/Contents?nodeId=57161
	進修學制： (1)依現行相關規定辦理，碩士在職專班二年級每學期各收 6,000 元論文指導費共計 12,000 元。 (2)幼兒教育系碩士在職專班二年級上學期收 6,000 元，下學期收 7,500 元論文指導費共計 13,500 元。 (3)中國文學系碩士在職專班二年級每學期各收 6,500 元論文指導費共計 13,000 元。	https://admissions.ncyu.edu.tw/announce/113_exte_2023122501.pdf
教育學分費	依本校師資培育中心教育學程修習辦法，教育學程學分費比照本校大學部學分費標準繳交。	https://www.ncyu.edu.tw/ctedu/ServerFile/Get/3ad56ad5-19c0-4134-b5c9-9f7d08c93c2e?nodeId=39935&Id=184203
教育實習輔導費	依本校教育實習輔導費繳費及退費作業要點規定，師資生向師資培育中心申請教育實習課程時，應繳交相當於四學分之教育實習輔導費。 因故中途中止實習者，依要點規定退還費用。	https://www.ncyu.edu.tw/ctedu/ServerFile/Get/88a46d5c-355c-44d3-aab1-af07283cf594?nodeId=39937&Id=114298
個別指導費 ^{註5}	11,180 元	請逕向音樂系洽詢 https://website.ncyu.edu.tw/music/
琴房使用費	800 元	
設計指導費	依規定 107 學年度(含)以後入學景觀學系學士班一至四年級學生(含延畢生、輔	https://www.ncyu.edu.tw/landscape/ServerFile/Get/5792cf47-3c9b-4fef-bfc8-

	系生)，每學期皆需繳交 4,500 元。	1097015fe074?nodeId=56685&Id=182329
藝能科指導費	依規定 109 學年度(含)以後入學視覺藝術學系學士班一至二年級(含輔系生及雙主修生)，以及非該系學生、轉學生、重修生與研究所學生，修課學期皆須繳交 2,620 元。	https://www.ncyu.edu.tw/art/Subject/Detail/35331?nodeId=9510

6. Other Fees

Item	Description	Remark
Computer and Internet Fee	For students who are earning degrees at various levels in NCYU, NT\$ 350 is payable for computer and internet fee on enrollment each semester in accordance with NCYU's 'Guidelines for Computer and Internet Fees'.	https://www.ncyu.edu.tw/ncyu/Subject/Detail/388?nodeId=66
Student Group Insurance Fee	Applies to all NCYU students	Please visit Health Care Group Office of Student Affairs for related regulations https://www.ncyu.edu.tw/heal/
Language Tutoring and Testing Fee	From the 2019 Academic Year onwards, freshmen taking compulsory English courses 'English Communication Training-I' and 'English Communication Training-II' offered in the full-time study program are required to pay the language tutoring and testing fee of NT\$ 500 in accordance with NCYU's 'Guidelines for Language Tutoring and Testing Fees'.	https://www.ncyu.edu.tw/lgc/ServerFile/Get/f5aadcf7-6238-4685-a997-596d81665646?nodeId=1960&Id=19890
Thesis Guidance Fee ⁴	Full-Time Study Program : (1) For students enrolled in Doctoral Degree Program after (including) the 2018 Academic Year: the thesis guidance fee NT\$18,000 (NT\$9,000 per semester in the third year and a total of NT\$18,000 for two semesters) (2) For students enrolled in the Master's Degree Program after (including) the 2018 Academic Year: the thesis guidance fee NT\$9,000 (NT\$4,500 per semester in the second year and a total of NT\$9,000 for two semesters) (3) For students enrolled in advanced	Passed at the 3rd School Affairs Meeting of 2017 Academic Year (second semester): https://website.ncyu.edu.tw/secretary/Contents?nodeId=57161

	placement courses for the master's degree after (including) the 2018 Academic Year: the thesis guidance fee NT\$9,000 (NT\$4,500 per semester in the first year and a total of NT\$9,000 for two semesters). (For students who suspend their studies in the semester when such fee is supposed to be paid, the fee is payable when they resume their studies.)	
	Extension Education School System : (1) According to the current relevant regulations, the thesis guidance fee for the second year of the In-Service Master's Program is NT\$6,000 per semester, and a total of NT\$12,000 for two semesters. (2) For the In-Service Master's Program students in the Department of Early Childhood Education, the thesis guidance fees in the second year for the first and second semester are respectively NT\$6,000 and NT\$7,500, which is a total of NT\$13,500. (3) For the In-Service Master's Program students in the Department of Chinese Literature, the thesis guidance fee in the second year is NT\$6,500 per semester, and a total of NT\$13,000 for two semesters.	https://admissions.ncyu.edu.tw/announce/113_exte_2023122501.pdf
Education Credit Fees	In accordance with the 'Regulations Governing the Study of Teacher Education Program' applied in NCYU's Center for Teacher Education, NCYU's undergraduate credit fee standards are applicable to the credit fees for Teacher Education Program.	https://www.ncyu.edu.tw/ctedu/ServerFile/Get/3ad56ad5-19c0-4134-b5c9-9f7d08c93c2e?nodeId=39935&Id=184203
Educational Internship Instruction Fee	In accordance with NCYU's 'Guidelines for the Payment and Refund of Educational Internship Instruction Fee', an Educational Internship Instruction Fee which is equivalent to fees for four credits is payable when students submit applications for Educational Internship Course to the Center for Teacher Education. In case the internship ends halfway for	https://www.ncyu.edu.tw/ctedu/ServerFile/Get/88a46d5c-355c-44d3-aab1-af07283cf594?nodeId=39937&Id=114298

	some reason, the fee can be refunded in accordance with the regulations of the Guidelines.	
Individual Instruction Fee ⁵	NT\$ 11,180	Please visit the Department of Music for more information https://website.ncyu.edu.tw/music/sic/
Fee for Use of Piano Room	NT\$ 800	
Design Guidance Fee	For freshmen to senior students enrolled in the Department of Landscape after (including) the 2018 Academic Year (including students who postpone graduation and students who do minors), NT\$ 4,500 is payable each semester for Design Guidance Fee in accordance with NCYU's regulations.	https://www.ncyu.edu.tw/landscape/ServerFile/Get/5792cf47-3c9b-4fef-bfc8-1097015fe074?nodeId=56685&Id=182329
Guidance Fee for Art Skills & Techniques	For freshmen and sophomores (including students who do double majors and minors) as well as non-majors, transfer students, retraining students and graduate students enrolled in Department of Visual Arts after (including) the 2020 Academic Year, NT\$ 2,620 is payable for Guidance Fee for Art Skills & Techniques in each semester of study in accordance with NCYU's regulations	https://www.ncyu.edu.tw/art/Subject/Detail/35331?nodeId=9510

^{註1} 日間學制學士班收取學費與雜費，0 學分以學時數計列學分數。延修生修習 9 學分(含)以下者繳交學分費外，自 106 學年度起另依修習學分增收雜費，雜費計算標準為學分數除以 10 乘以雜費金額。修習 10 學分(含)以上者繳全額學雜費。

¹ Tuition and Fees are applicable to the full-time bachelor's degree program, for students who take zero credit, number of credits is calculated based on study hours of the courses. From the 2017 academic year onwards, students who defer their studies and take 9 or less credits are required to pay credit fees and miscellaneous fees as well. The miscellaneous fee are calculated by dividing 10 into the number of credits and multiplying the result with corresponding miscellaneous fees. For those taking 10 or more credits, full amount of miscellaneous fees should be paid.

^{註2} 師範學院特殊教育學系(含碩士班)、數位學習設計與管理學系(含碩士班)、人文藝術學院音樂系(含碩士班)、視覺藝術學系(含碩士班)、管理學院資訊管理學系(含碩士班)比照理工學院收費標準。

² The fee standards applied in the College of Science and Engineering are also applicable to the following departments: Department of Special Education (including the Master's Degree Program) and Department of E-Learning Design and Management (including the Master's Degree Program)

of Teachers College; Department of Music (including the Master's Degree Program) and Department of Visual Arts (including the Master's Degree Program) of College of Humanities and Arts, and Department of Management Information Systems (including the Master's Degree Program) of College of Management.

- ^{註3} 研究生每學期需繳學雜費基數(至其畢業止)及學分費(按每學期含碩士班修學分計列)。如僅修畢業論文者，仍須繳交學雜費基數，但不繳學分費。已完成學位考試，因教育實習未能畢業者，得不繳學雜費基數，但仍應完成註冊手續並繳交教育實習指導費。
- ³ Graduate students are required to pay the tuition and fees base (until graduation) and credit fees each semester (according to the number of graduate credits being taken). Students who take graduation thesis course only still need to pay the tuition and fee base but not the credit fee. For students who have finished degree exams but remained ungraduated due to incomplete educational internship, an exemption of the tuition and fee base may apply but enrolment procedures should still be completed and Educational Internship Instruction Fee should be paid.
- ^{註4} 論文指導費係支應論文考試相關費用，應於申請學位考試前繳清。
- ⁴ Thesis Guidance Fee is used for expenses related to thesis examinations and should be paid up before apply for thesis defense.
- ^{註5} 音樂系(含碩士班)學生每學期繳交音樂個別指導費 11,180 元、琴房使用費 800 元。若選讀副修者另繳交音樂個別指導費 5,590 元。音樂輔系學生比照辦理。大學部延修生及碩士班三年級(含)以上無修讀個別指導課程者，毋須繳交。
- ⁵ The individual instruction fee of NT\$ 11,180 and fee for use of piano room of NT\$ 800 are applicable to all students of the Department of Music (including the Master's Degree Program). An additional individual instruction fee of NT\$ 5,590 is payable for a minor study, which is also applicable to students who take Department of Music as their minors. Undergraduate students who defer their studies, and postgraduate students who are in their third year (or up) and do not take the individual instruction course are exempted from individual instruction fee.